

# Landsstyremøte 7. – 9. oktober 2016

## Torggata 1, Oslo (møterom 5. etasje)

### Referat

**Innkalla:** Øyvind Kind Robertsen, Thomas d’Maar Wessel, Cathrine Michelle Hansen Lindgård, Karianne Fremo Sveistrup, Petter Holstad, Mari Longva Haram, Anniken Nalum Sølyst, Marie Jahren Fludal, Stig Johan Berggren, Christina Babington, Kjetil Vesteraas (daglig leder), Mikkel Keilhau (Motiv)

**Gjester:** Beate Torkildsbyen

**Forfall:** Anniken Nalum Sølyst

Mikkel til stades ved sak 81, 83, 84c

Kjetil til stades via Skype ved sak 75e

\*\*\*

### LS 74/16 Godkjenning av innkalling og saksliste

Innkalling vart sendt ut 16. september. Saksliste vart sendt ut 29. september. Dette er i tråd med den vedtekne forretningsordenen.

Øyvind opnar møtet klokka 18.29 og ønsker Beate velkommen.

Øyvind foreslår å legge til ei eventuelt-sak om «Sammen mot hatprat» og ei om Motiv når Mikkel kjem på søndag.

*Vedtak: Innkalling og saksliste vert godkjende.*

### LS 75/16 Referatsaker

#### *a) Referat*

1. Referat frå styremøte 2. – 4. september på Sjøgaren.

Ingen innvendingar.

*Vedtak: Referata vert godkjende.*

### ***b) Sidan sist***

Styret tek ein runde på kva dei har gjort sidan førre møte.

Thomas: jobba med Gjertrud på utforming av standard for velkomstpakke. Juba-styremøte. SK-presentasjon og småting med Øyvind. Ringerunde på kontoret. SK-skolering. Masa på andre i styret om aktivitetsguide. Årsmøte i Sjøstrand.

Christina: Konfirmantprosjektet. SK-skolering. Årsmøte i Sjøstrand. Verva to stk.

Stig: 4 møte (nettsider, lagspermen, cannabisvideoane, e-læringsmodulen til konfirmantprosjektet). Lansering av oljefondskampanjen. Ringerunde. Frukostlansering av ein LNU-rapport om ung frivillighet. Første gjennomføring av konfirmantprosjektet i Moss. PK på SK-skolering. Byrja arbeidet med aktivitetsguide.

Mari: var på kurs hos DNT Edru Livsstil der ho kom i prat med regionkonsulent. Spannande samtale, sjå oppdatering om lokallag. Skal på «Skubbfestivalen». SK-skolering. Aktivitetsguide.

Marie: förbundssamling med UNF i Karlstad. PK på SK-skolering. Arbeider med Active-prosjektet Lifting Each Other Up.

Petter: nettsidemøte. Årsmøte i Sjøstrand. Ringerundar. SK-skolering.

Cathrine: sytte for prima ernæring på SK-skolering. Ringerunde?? Masa om Sprint-premie.

Karianne: prøvd å sjå etter ting Juvente kan vere synlege på. Hyttetur. SK-skolering.

*Forslag til vedtak: Vert teke til orientering.*

### ***c) Nytt frå andre organisasjonar***

Dei som representerer Juvente i andre organisasjonar orienterer dersom det er noko å melde frå desse.

IOGT (Cathrine): hadde møte i september. Framleis utredning om namneendring. Utfordringar knytt til Millionlotteriet. Ein slags ny logo: har putta globusen i ulike chatteboler. Masse tankar og gode ord om Juvente. Håper at vi når 700-grensa i år også.

Juba (Thomas): Slit også med medlemstal, har litt fleire enn oss. Planlegg kulturverkstad på Lillehammer, utfordring: få nok folk til å komme dit. Trur ikkje dei treng hjelp frå oss. Er flinke til å planlegge styremøte i god tid. Legg ned lag og slit med å få leiarar til lokallag.

DNT Edru Livsstil (Marie): har ikkje vore på møte. Øyvind har derimot vore på strategikonferanse. Han melder at organisasjonen har utvikla seg positivt og fått inn relativt unge folk. I Hamar har dei starta prosjekt i Etiopia og arrangerer tur dit neste påske.

Forut (Øyvind): har ikkje hatt møte. Oljefondkampanjen er blitt lansert og fått bra med mediaoppslag. Eit par nye tilsette på Gjøvik – ein kommunikasjonsperson og ein prosjektkoordinator.

Actis: er i hardt cannabisdebattvêr. Har fått tre nye medlemsorganisasjonar.

Active: Prosjektet Lifting Each Other Up

Nordgu: kongress 24. november i Stockholm. Øyvind var i fellesmøte. Island og til dels Finland vil behalde Nordgu, men det er ikkje aktuelt for øvrige organisasjonar å ha styre bestående av styremedlemmar frå dei andre styra. Det blir sannsynlegvis starta ein prosess med mål om utfasing eller innlemming i NGR. Det viser seg at økonomien til Active og Nordgu er meir samansveisa enn ein visste før. Nordgu går i minus. Har ingenting å tilby Juvente.

*Vedtak: Vert teke til orientering.*

#### ***d) Leiars rapport***

Øyvind utdjuar rapporten. Legg til at han 6. oktober var på LNU's statsbudsjettmiddag.

*Vedtak: Vert teke til orientering.*

#### ***e) Dagleg leiars rapport***

Daglig leiar er på plass via Skype og utdjuar rapporten sin. Ingen innspel eller misnøye. Om Edruss-bilen: Alle er einige om at bilen er i dårleg og moglegvis utrygg stand, men vi kjem fram til at han kanskje kan brukast med avgrensingar éin russesesong til.

Vi må gjere det lett å verve og kan gjerne bruke pengar på det, og når vi har fete arrangement som skal trekke til seg nye medlemmar, må vi reklamere betre lokalt. Kjetil tar «det» vidare med Øyvind og aktivitetssekretær til veka så arbeidsoppgåver kan fordelast vidare.

Ønsker ønskeliste frå styret over kva ein skal bruke overskotspengar på.

Cathrine blir lokallagsfadder for Vårliv og tar kontakt med Jørund Hitland om aktivitet dei har ressursar og lyst til å arrangere, oppfordrar til å skape utadretta aktivitet.

*Vedtak: Vert teke til orientering.*

### ***f) Rapport frå prosjekta***

Sjå egne rapportar.

Beate får ordet. Ho presenterer seg sjølv og Iselin, status for prosjekta og planar vidare.

Aktivitetar for hausten 2016: samarbeid med Skeiv ungdom, arbeid med REAL- og konfirmantprosjektet. E-læringsmodulen er ferdig og klar for bruk. #ventlitt-kampanjen er under arbeid. Myteknuserne og kjendisskolen får eit felles opplegg i desember.

Plan for 2017: heilskapleg plan for Juventes prosjektportefølje. Satse meir på samarbeid med andre ungdomsorganisasjonar med felles verdiar og målsetting. Vurdere partnerskapssamarbeid. Lage politisk skoloring. Relansere Adrenalin-prosjektet (aktivitetsrekrutteringsprosjekt, adrenalin-tur, pilotprosjekt i 2017). Integreringsprosjekt i samarbeid med andre relevante organisasjonar, med oppstart i 2017. Samarbeid med Forut i samband med Oljefondet ut av alkoholindustrien.

Vi såg cannabisvideoane og andre videoar.

Edruss: Sjå eigen rapport. Styret er klare på at vi ikkje synest russebilen er i forsvarleg stand.

*Vedtak: Vert teke til orientering.*

### **LS 76/16 Organisasjons- og medlemstalsrapport**

Sjå eigen rapport.

Gjertrud har teke turen innom og fortel litt frå rapporten.

Ingen kommentarar.

*Forslag til vedtak: Vert teke til orientering.*

### **LS 77/16 Oppfølging av lokallag**

(Internt)

### **LS 78/16 Nettsidene**

Øyvind, Petter og Stig har hatt eit møte om nye nettsider. Sjå vedlegg om nettsidemøte. Måndag 10. oktober har Øyvind, Kjetil og Gjertrud eit møte med Blåis om utvikling av nye

nettsider. Styret bør ha ein diskusjon om kva vi tenker om nettsider og kva vi ønsker med nettsidene før dette møtet.

Klart til møtet bør vi ha:

Kva vil vi?

Kan Blåis drifte eller treng vi eksterne til å drive sida?

Vi vil ha:

- ★ struktur
- ★ søkefunksjon
- ★ billettekst/byline på bilete
- ★ aktivitetsoversikt med felt for billettekst
- ★ importering av facebookarrangement?
- ★ mogleg å t.d. søke opp næraste lokallag basert på postnummer
- ★ boksfunksjon med fylke t.d.
- ★ god oversikt over lokallaga og aktivitetane deira både for medlemmar og ikkje-medlemmar

*Vedtak: Øyvind og Gjertrud tek innspela med til møtet med Blåis.*

## **LS 79/16 Arbeids- og langtidsplan – status**

På førre møte vart det fordelt oppgåver for oppfølging av punkter frå arbeids- og langtidsplanen. Vi går gjennom planane på nytt, sjekkar status for punkta og set eventuelt i verk andre tiltak for å oppfylle måla.

Petter har undersøkt medlemsmassar utan lokallagstilknytting om kor det er mogleg å starte lag. Han kom fram til at det finst ein del i Vestfold, Gjøvik- og Hamar-området, litt i Nordland og nokon i Tromsø. Alle medlemmane er under 26. Han har laga eit kartvedlegg der dei grøne er medlemmar av aktive lag og raude er medlemmar av inaktive lag. Han fortset med å sjå på det.

Marie får dekka deltakaravgift på UNF-samling for å styrke bestevennskapet og for å lære om filmlaging til dei kule narkotikaopplysningsfilmene ho planlegg.

*Vedtak: Teke til orientering.*

*Frist for aktivitetsguidar: 10 guidar skal vere klar innan slutten av oktober. Tek gjerne imot innspel på e-post til kva for aktivitetar ein skal lage guide om.*

*Sjå for øvrig skjemaet frå førre møte.*

## **LS 80/16 Sommarleir og landsmøte 2017**

Det kom ingen søknader om å arrangere sommarleir og landsmøte neste år. Vi må finne ut korleis vi skal gjere det ...

Christina har snakka med Sondre Sandal som har lyst til å vere med i komité. Han vil ha med nokon som er meir erfarne. Cathrine har tatt kontakt med aktuelle personar. Gamlingane ville helst sleppe det kommande året. Vi har fått førespurnad Rødde folkehøgskole utanfor Trondheim om vi kan komme og ha sommarleir der. Christina er positiv. Karianne er delvis positiv.

*Vedtak: Stig snakkar med Ola og Oda. Karianne spør Tonje. Komiteen bør om mogleg vere klar i løpet av ei veke. Plan B er å gjere det sjølv.*

## **LS 81/16 Oljefondet ut av alkoholindustrien**

Prosjektkoordinator Katarina Nordanger skulle komme og fortelje om kampanjen, men ho blei sjuk.

*Vedtak: Konseptet må gjerast meir ungdomsvennleg slik at målgruppa vår forstår kva det er.*

*Vi tar opp med Juba og Forut moglegheiter om å lage animasjonsfilm som illustrerer.*

## **LS 82/16 Verving**

Medlemstalet er framleis alt, alt for og det vert stadig kortare tid att av året. Flaskepostkampanjen har ikkje funka veldig godt, per nå (28.09) er det berre sendt ut to flaskeposter.

Vi er skeptiske til å skrike ut offentleg om at vi er desperate.

Idear:

- ★ starte lag på staden (på skular)

- ★ sjå til Sverige (fleire individuelle aktivitetsgrupper)
- ★ få folk til å mase på venner om å betale kontingent
- ★ oppfordre til skulebesøk
- ★ Juventebørsen
- ★ vervetoppen blir oppdatert òg med børspong, gjerne fordelt slik at folk ser at det er kult å sitte i styre og gjere lokale ting
- ★ ufarleggjere vervinga
- ★ slutte å kalle det vervepong, men heller børspong/juventebørspong/juventepong
- ★ formidle til lokallaga at vi kan hjelpe dei med å få ha stand på skular
- ★ formidle at vi ordnar så dei ikkje får ugyldig fråvær
- ★ belønne lokallag som drar på skular med ein aktivitet e.l., t.d. eit spel, for å vise at det var kjempebra gjort
- ★ doble vervepong

*Vedtak:*

*Bestille roll-up-ar*

*Ei veke etter flaskepostkampanjen: doble vervepong ut november*

*Formidle til lokallaga at vi kan hjelpe dei med å få ha stand på skular*

*Øyvind sjekkar ut om Marie sin aktivitetsgruppevervestrategi det er juridisk innafor.*

*Christina reklamerer for den kule flasken si for å inspirere og freiste andre til å verve i flaskepostkampanjen. Frist: onsdag 12. oktober.*

## **LS 83/16 Juventeskolen 2017**

Juventeskolen 2017 er føreslått lagt til 17. – 20. februar på Ellingsrud skole. Sjølv om det er lenge til, bør vi begynne å tenke på kva for linjer vi vil ha, samt kven som skal halde dei.

Folk vi vil booke: Mina Gerhardsen, Henrik Syse, Max Johansson eller ein annan svenske om verving.

Linjer vi vil ha: verving, Myteknuserne eller anna prosjekt, politikk- og ideologilinje, medielinje, ordentleg aktivitetlinje (korleis lager ein aktivitet, korleis få folk til å komme, korleis spreie brei info...

Linjene må vere godt førebudde.

*Vedtak: Karianne og Christina tar aktivitetlinje.*

*Øyvind og Stig tar politikk og ideologi.*

*Prosjektleiarane får moglegheit til å ha ei.*

*Marie tar ansvar for å invitere ein UNF-verveekspert til vervelinje.*

*Petter tar medielinje.*

*Stig sender SWAG-stoff på e-post.*

*Mat: rullering på matlaging så ikkje éin person får ansvar for alt heile helga. PK-plan bør sendast ut på førehand. Administrasjonen inviterer og ordnar PK.*

## **LS 84/16 Eventuelt**

### **a) Sammen mot hatprat**

*Vedtak: Vi sluttar oss til Sammen mot hatprat. Øyvind ordnar med innmelding.*

### **b) Skolering av lokallagsleiarar**

13.–15. januar 2017 på kontoret. I samband med LS-møtet har vi ei samling med lokallagsleiarar der dei får skolering og vi får tilbakemelding og spørsmål o.l. frå dei. Vi spør Kristoffer, Maria eller Gjertrud om dei kan ta seg av dei. Innhald: lokallaga sine styrkar og utfordringar, forum for utveksling av idear og erfaringar, miniskolering for lokallagsdrift og aktivitet.

*Vedtak: Øyvind og Thomas lagar ei presis utforming og inviterer i løpet av oktober.*

### **c) Motiv**

Mikkel: finpussar på eit nummer som skal vere ferdig ganske snart. Forventa utgjevingstid: i løpet av november. Han informerer om innhaldet i det kommande bladet lurer på om vi har ønske om innhald i Motiv. Han ser utfordringar med å bu i Sverige og gjere jobben, men er innstilt på å prøve.



*Vedtak: Mikkel tar med seg innspel, og Stig skriv ei sak om verving.*





## Daglig leders rapport til Juventes landsstyre, 08.09.16

### Personal

- Jeg har vært borte fra kontoret i to uker, noe som har forhindret meg fra oppfølging av arbeidsoppgaver som inkluderer flere. Dette gjelder i særdeleshet beredskapsplan, som er et gruppearbeid. Vi har fått jobbet litt med prosjekter, men ettersom det er svært mye som skjer i forhold til rent praktisk gjennomføring av aktiviteter og produksjon, har vi kun de siste dagene fått påbegynt prosjektporteføljearbeidet fram mot søknadsfristen.
- BUFdir har søknadsfrist 1. november. Helsedirektoratet har frist «en eller annen gang mellom 15. november og 15. desember».
- Iselin, Beate og Gjertrud utfører sine arbeidsoppgaver med klokskap og dyktighet. Jeg har i det siste kunnet slippe en del større prosesser, slik at jeg håper at min kapasitet til å være fungerende daglig leder vil øke i den kommende tiden.
- Daniel Selstø og Håkon Bakke deler på ansvaret for å drifte Edruss kommende sesong. Daniel fra Grimstad, og Håkon fra Bergen. Styret meldte inn noen bekymringer rundt ansettelsen på forrige møte, og jeg kunngjorde da at jeg i dialog med Daniel hadde satt noen rammer rundt ansettelsen som sikret en god forankring, blant annet medlemskap i ansettelsesperioden. Det har vist seg at jeg og Daniel har snakket litt forbi hverandre. For Håkon var det ikke aktuelt med medlemskap i Juvente, men medlemskap i Edruss i russetiden. Dette var såpass selvfølgelig for meg at jeg antok at medlemskap henviste til Juvente, ikke til prosjektet, men jeg må ta på min kappe at jeg ikke har vært tydelig på dette. Jeg har ikke hjemmel til å pålegge medlemskap for en enkeltstilling dersom det ikke er nedfelt i grunnavtalen, så dermed har jeg måttet sjekke om vilkårene for denne ansettelsen er i tråd med prosedyrer og regler for korttidsengasjement i Juvente, og at rollen som prosjektmedarbeider kan ivaretas på en god måte. Jeg har hatt en lang samtale med Håkon for å sikre at han har det nødvendige refleksjonsnivået, at han forstår hva som forventes som ansatt i Juvente og at han forvalter vår troverdighet også i sammenhenger som ikke har noen kobling til jobben. Han har fremstått som reflektert og moden i forhold til dette, og jeg har derfor ingen grunn til å ikke stole på at han vil ivareta sin rolle på en god måte. Ettersom Edruss er et punktavholdsprosjekt kan det faktisk også være en styrke for prosjektet at en av de operative representantene for prosjektet er deltaker på de samme vilkårene som hovedmålgruppen, forutsatt at han også utenom prosjektperioden forholder seg til sin arbeidsgiver med klokskap. Så langt jeg kan bedømme er dette godt ivaretatt, og Daniel vil ha ansvar for å følge opp dette. Jeg anbefaler derfor at ansettelsen gjennomføres som planlagt, men med en timebasert kontrakt og to ukers oppsigelse.
- Lokallag. Masing. Aktivitet. Kurs og forelesninger fra kule folk med sosial aktivitet etterpå. Masse. Nå.
- Har mottatt de fleste politiattester, mangler fra Anniken og Iselin.
- Ny firmaattest er mottatt, dere er nå offisielt styremedlemmer...

## Aktivitet og rutiner

Beredskapsplanarbeidet er utvidet med Juba, som har skrevet en HMS-plan. Vi trenger en ny HMS-plan, så mens de får bruke vår beredskapsplan som jukselapp, så rapper vi ting fra deres HMS-plan. Samarbeid er fint.

## Prosjekter

Jeg hadde en lang prat med Helsedirektoratets saksbehandler etter kontaktkonferansen i forrige uke. Jeg har lagt fram våre foreløpige planer, nyansettelser og prioriteringer, og skrytt av direktoratets tilrettelegging og fokus.

Arbeidet med prosjektporteføljen er påbegynt så vidt, og vi følger opp begrepene som er hentet fra grunndokumentene. Årsaken til det er at disse dokumentene gir en forankring som ikke er knyttet til et enkelt styre eller noen få ansatte, men er et resultat av demokratiske prosesser over lang tid. De sier følgelig noe ganske viktig om Juvente.

Vi har formulert en slags enkel visjon for prosjektporteføljen i begrepet «god ungdomstid». Under dette har vi fire hovedområder:

- Forebygging: Gode valg
- Miljøbygging: Gode relasjoner
- Ruspolitikk: Gode holdninger
- Solidaritet: God utvikling (ikke helt ferdig å diskutere her... 😊)

De ulike prosjektene skal kunne plasseres inn under minst en av disse områdene. I tillegg skal begrepene brukes for å organisere søknaden (så langt det lar seg gjøre... 😊).

## Økonomirapport

Regnskapet viser et overskudd på kr. 4.341.813 kroner. Det gir et periodisert resultat pr. 30. september på kr. 2.312.562 (altså 1,2 millioner lavere enn det periodiserte resultatet på kr. 3.532.583 for en måned siden). Det er fortsatt etterslep på mange kostnader, både administrasjonskostnader og prosjektkostnader. Det har vært lite prosjektaktivitet i vår, og det vil være mange arrangementer utover høsten i alle prosjekter. Husleie er fortsatt ikke fakturert siden 1. kvartal, og bare der ligger det en kostnad på kr. 250.000. Noen store kostnader, som regnskap, faktureres først etter at regnskapsåret er avsluttet (periodisert cirka 320.000). Det er to ulike kampanjer som venter på lansering, og e-læringsløsningen er ikke betalt (cirka 250.000). I tillegg er det stort etterslep på VISA-kostnader, som ikke er bokført siden juni (grunnet flere åpne poster som skyldes at det mangler bilag for enkelte posteringer fra enkeltansatte). Jeg forventer, som ved forrige møte, at vi for enkelte prosjekter vil gå med et overskudd, og at sentralledet også i år vil ha et forventet overskudd med dagens drift (anslagsvis kr. 200.000). Overskudd i prosjektene skyldes at mange kostbare arrangementer samlokaliseres av effektivitetshensyn, noe som gjør både reise- og oppholdskostnader langt lavere enn beregnet. Dette er ikke altså

nødvendigvis problematisk (prosjektinntekter og –kostnader kan ikke flyttes til andre avdelinger i regnskapet).

## Eiendommer, orientering

**Kirkevik:** Har vært i dialog med Søndre Follo Brannvesen, og de bekrefter at vi må oppfylle kravene i rapporten deres, men at den i og for seg ikke krever nytt anlegg, kun at anlegget må oppfylle kravet. Ettersom de ikke kan si noe om vårt anlegg kan oppgraderes for å oppfylle disse kravene er vi prisgitt leverandører som naturligvis vil selge mest mulig stæsj. Kirkeviks Venner har nå fått en søsterforening i «Kirkeviks Bestevenner», en slags venneforening blant de yngre, som allerede har satt i gang flere prosesser, har gjennomført dugnader og jobber for at Kirkevik skal bli et enda bedre sted være. Det er veldig flinke folk og gode ressurser i gruppen, og jeg håper at vi kan lignende grupper for enkelte av de andre eiendommene.

**Sjøgaren:** Sjøgaren trenger ny brygge, og har søkt og fått innvilget et lån fra Hjelpfondet på kr. 381.000. Det viser seg at et tilskudd fra IOGT på rundt 300.000 har falt bort, fordi sentralledet ikke vil godta det som i praksis vil være en stor gave til formål utenfor IOGT, altså samme type vurdering som Juvente ville gjort. De har sikret seg 50.-100.000 til, men har et udekket behov på ytterligere cirka 200.-250.000, som de ønsker å søke Hjelpfondet om. Dette må ØAU vurdere relativt snart, slik at Sjøgaren kan sikre nødvendig finansiering (enten via oss eller andre) slik at arbeidet kan påbegynnes til våren.

**Gon:** ØAU har anbefalt at nye vedtekter godkjennes, men det er viktig å ha et øye til hvordan forvaltningen fungerer i praksis. Trude Sletteberg har sittet delvis på vegne av Juvente i hyttestyret, som ansatt i IOGT Region Øst, og vil fortsette med det, men det krever at Juvente dekker lønnskostnaden for den innsatsen (IOGT kan ikke fortsette med det). ØAU er riktig instans for vurdering, men styret kan gjerne komme med innspill; dette vil kreve noe penger, men sikrer samtidig representasjon inn i et forvaltningssystem som lokallaget ikke vil klare å følge med i. Å bruke ansatte fra sentralledet vil koste mer, på grunn av reisetid, og vil være vanskelig å få til. Samtidig er det ingen tradisjon for (og kan danne en uheldig presedens) å lønne slike tillitsverv, selv om vi ikke har noe ansettelsesforhold i denne saken.

**Foten:** Tomt er skilt ut og solgt. Vi har godkjent bygging på tomten, og venter på overføring av salgssum.

**Bjørkoddan:** Ingen dialog siden sist.

**Knutbakken:** Fortsatt planer om tur...

**Vårliv:** Initiativ har kommet fra laget om å bruke noe av inntektene fra salg til aktivitet. Styret bør fastsette noen prinsipper for bruk av slike inntekter til aktivitet, slik at midler kan brukes hensiktsmessig uten unødig byråkrati for laget, som eier disse pengene.

**Tomt, Porsgrunn:** Eiendommen er lokalisert i seeiendom.no. Eiendommen er bratt, men kan bygges på, men kan kanskje være mest aktuell for å utvide nærliggende eiendommer. Jeg forsøker å sende inn melding til Kartverket for å få eiendommen overført til Juvente sentralt.

# Edruss

Ikke mye nytt å rapportere om egentlig, og jeg har det veldig travelt denne uken. Så tror ikke jeg rekker å få på plass en skikkelig rapport til deg. Det jeg kan si i farten er hvertfall at vi har fått på plass en fremdriftsplan for kommende sesong og at vi begynner å få kontroll på en del russetreff. I tillegg har vi så godt som bestemt hvem som får russebilen kommende sesong. Vi vil oppdatere med informasjon iløpet av neste uke og uken etter på nettsidene og få på plass bedre og ryddigere informasjon ettersom vi fremdeles ønsker flere Edruss-gjenger som vi kan sponse (men som da må ha egen bil). I tillegg sendes det ut informasjon til alle russegjengene som har søkt og som ikke får bilen, slik at de er oppmerksom på at de kan skaffe egen Edruss-bil og bli sponset da.

Vi har også oppdaget noen tekniske utfordringer med registreringsystemet som gjør at vi ikke har startet facebook-annonseringen enda. Dette går på automatisk epost-utsending og maler, og er nok en smal sak å få fikset. Målet er at dette er i orden innen utgangen av denne uken.

Jeg og Håkon kommer til Oslo på tirsdag for å ha møte med Kjetil og møte de nye prosjektlederne, og da får jeg sett på russebilen. Konklusjonen har vært at vi skal selge den bilen vi har her nede, og at den i Oslo skal fikses, men vi må se hvor mye som strengt talt må fikses på den. Vi kan ta det derfra og finne ut hva vi gjør videre med den bilen. Antakeligvis er det like greit at jeg tar den med meg ned igjen til Grimstad og får fikset den her nede.





## Medlemstall- og organisasjonsrapport

Til landsstyrets møte 7.-9. oktober

Medlemstall	31.12.2015	26.08.2016	6.10.2016
Antall medlemmer	1203	1189	1158
...hvorav under 26 år	866	841	811
...hvorav betalende under 26 år	714	427	445

I sommerferien kom det inn 58 betalinger fra medlemmer under 26, mens det siden forrige styremøte har kommet inn 18 betalinger.

### Hvem betaler?

	Betalt	26. aug	Ikke betalt	26. aug
Medlemskap fornyet	266	(260)	327	(375)
Opprettet i fjor, betalt for 2 år	85 (for 15-16)	(85)	2 (for 16-17)	(1)
Opprettet i år	95	(82)	42	(33)

### Utmeldingsundersøkelsen

18 år, svært aktiv: «det kommer ingen nye. og jeg er lei»

17 år, Møre og Romsdal: «Har ikke vært med på noe, og har ikke muligheter til å bli med på noen arrangement i fremt tiden heller.»

16 år, inaktiv: «Meldte meg på for å få cola»

Årsak for de som har meldt seg ut siden 26. august:

6 av 12: «Ønsker ikke lenger å være avholds»

4 av 12: «Juvente har ikke lengre noe å tilby meg»

## Vervetoppen

Vervetoppens topp 5 er relativt uendret

Verver	Antall betalende	Antall ubetalende
Kristoffer H.	13	0
Åvar Chr.	7	2
Gunnar S.	5	0
Rahaf H.	5	0
Benjamin S.	3	6

<http://juvente.no/medlem/verving/vervetoppen-2016/>

## Frifond

Lokallag		Status
Tromsø	Red	Ingen ledere i Tromsø
Harstad	Orange	Får ikke svar av leder, sekretær opptatt fram til fristen
Trondheim	Yellow	Gitt livstegn, men ikke levert
Sunnmøre	Green	Mottatt
Nordhordland	Yellow	Gitt livstegn, men ikke levert
Bergen-Sotra	Yellow	Gitt livstegn, men ikke levert
Sunnhordland	Red	Antatt inaktivt
Haugaland	Green	Mottatt
Stavanger	Orange	Trenger årsmøte for å vurdere om de skal være aktive eller ikke
Sjøstrand	Yellow	Gitt livstegn, men ikke levert
Kvitsund	Green	Mottatt
Larvik	Yellow	Gitt livstegn, men ikke levert
Oslo	Light Green	OAØ får ikke lov å søke Frifond
Follo	Light Green	OAØ får ikke lov å søke Frifond
Sarpsborg	Light Green	OAØ får ikke lov å søke Frifond
Elverum	Red	Antatt inaktivt
Glad i å kjøre bil	Green	Mottatt
Nerd	Light Green	OAØ får ikke lov å søke Frifond
Alumni	Light Green	OAØ får ikke lov å søke Frifond

Vennlig hilsen  
Gjertrud Fludal  
Aktivitetssekretær

# Nye nettsider

## Målgrupper:

- Medlemmer og potensielle medlemmer
- Media
- Politikere
- Tillitsvalgte
- Foreldre

## Teknisk/funksjonalitet:

- Responsivt design
- Lastetid
- Krav til oppetid
- Søkefunksjon
- Footer
  - Sidekart (se changemaker.no)
  - Sosiale medier
  - Samarbeidsorganisasjoner
  - Bli medlem

## Forside:

- Bli medlem
- Nyheter (og lenke til nyhetsarkiv)
- Våre saker/kjernesaker
- Aktivitetskalender

## Seksjoner:

- Om Juvente
  - Grunndokumenter
  - Prosjekter
  - Historie
  - For foreldre
- Politikk
  - Ideologi
  - Rusmidler
  - Ungdom og samfunn
  - Fred og utvikling
- Aktivitet
  - Aktivitetskalender
  - Hytter og eiendommer
- For medlemmer
  - Juventebutikken
  - Verving
  - For tillitsvalgte (lagsperm)
  - Motiv

- Kontakt
  - Lokallag
  - Landsstyre
  - Ansatte

## Arbeidsplan

Oppgave	Status	Ansvarlig(e)	Frist
<b>ORGANISASJON</b>			
Sentralledet driver oppfølging av kretser, og av lokallag der hvor kretsledet ikke er aktivt. Målet med oppfølgingen er å skape lokalt engasjement.	Kontinuerlig	Lokallagsfaddere	
Sentralledet tilbyr skolering på flere nivåer.	JS (flere nivåer), lokallagsskoleringer avholdt		
Sentralledet arrangerer minst ett stort sosialt og kulturelt arrangement i året.	Sommerleiren kan muligens dekke?		
Sentralledet driver informasjonsarbeid både internt og eksternt, gjennom medlemsbladet, nettsidene, sosiale medier og andre kanaler.	Har blitt flinkere på å legge ut saker på nettsidene. Kan bli flinkere til å dele saker fra nettsida på Twitter. Kan bli flinkere på Instagram.	Administrasjon + Øyvind, Marie, Motiv-redaksjon	Kontinuerlig
<ul style="list-style-type: none"> <li>Juvente skal ha flere aktive lokallag.</li> <li>Det bør finnes et lokallag i alle de største byene.</li> </ul>	<p>Har dekket noen av de store byene, men mangler Tromsø, Sarpsborg/Fredrikstad m.fl.</p> <p>Petter har sjekket og laget et kart. Har en del medlemmer i Tønsberg.</p>	Administrasjonen følger opp der det er ønske om å starte lag. Petter undersøker om det er steder med en del medlemmer det er potensiale for å starte lag.	Petter fortsetter å se på det.
Nye styremedlemmer skal bli informert om hva slags oppgaver de har og om hvordan de kan finne hjelpemidler til å utføre disse oppgavene.	<ol style="list-style-type: none"> <li>Lage lagspermen ferdig</li> <li>Reise på årsmøter i lokallag</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>Øyvind, Stig og Gjertrud</li> <li>Lokallagsfaddere</li> </ol>	

Oppgave	Status	Ansvarlig(e)	Frist
<b>FOREBYGGING</b>			
Juvente skal ha en helhetlig prosjektportefølje for rusforebygging blant ungdommer.	Kjetil og Cathrine har jobbet med helhet	Kjetil og Cathrine Michelle + prosjektlederne	
Juvente skal utvikle nye forebyggingsprosjekter som har ungdom i ungdomsskolealder som målgruppe.		Prosjektlederne	
Juvente skal bruke egne medlemmer aktivt i gjennomføringen av forebyggingsprosjektene.			Kontinuerlig
Juventes forebyggingsprosjekter bør være forenlige med andre forebyggingsprosjekter i organisasjonsfamilien.		Prosjektlederne	
Juvente skal arbeide for å få bedre økonomiske rammevilkår for prosjektene og nå ut til flere arenaer.		Prosjektlederne	
Juvente skal være tydelige på sammenhengen mellom ruspolitikk og forebygging, og denne sammenhengen skal være tydelig i våre politiske prosjekter og kampanjer.	Gjøres som en del av andre ting		
Juvente skal utvikle nye prosjekter som har ungdom i videregående alder som målgruppe.		Prosjektlederne	
<b>AKTIVITET</b>			
Juventes aktiviteter skal være trygge å delta på, og vi skal ha utarbeidet en beredskapsplan for forebygging og håndtering av skader, sykdom, kriminelle handlinger og andre hendelser som kan oppstå.	I gang, må jobbes med videre	Kjetil, aktsek og Cathrine Michelle	Snarest
Alle Juventes aktiviteter skal være åpne og inkluderende, og flere ikke-medlemmer skal delta på arrangementene våre. Alle lokallag skal etterstrebe å finne lokale samarbeidspartnere.		Lokallagsfaddere	Kontinuerlig
Aktivitetsguider skal være tilgjengelig på nettsidene.	Startet på scratch, ligger ikke godt an for å få noe ut ennå, men er vel i gang.	Thomas, Mari, Stig	10 guider skal være klare innen slutten av oktober.
Alle lokallag skal arrangere ideologisk aktivitet.		Lokallagsfaddere	Kontinuerlig

<b>Oppgave</b>	<b>Status</b>	<b>Ansvarlig(e)</b>	<b>Frist</b>
<b>MEDLEMMER</b>			
Juvente skal jobbe aktivt for å heve andelen minoriteter i medlemsmassen.	Delvis dekket – Tusenfryd, ISAK... Agenda X, bydel Alna, Skeiv ungdom..		Kontinuerlig
Juvente skal være tilstede der ungdom er, som på festivaler og ungdomsklubber.	En del festivaler er dekket, prosjektleder Beate jobber med klubber? Inngått avtaler med Alna og Frogn. Mari skal til Skubb-festivalen.		
Juventes velkomstpakke skal være identitetsskapende. Denne skal sendes ut til alle nye medlemmer innen én uke etter innmelding.	Thomas og Gjertrud har utformet en ny velkomstpakke som er forsøkt å gjøres identitetsskapende gjennom invitasjoner, informasjon og litt materiell.		
Sentralledet skal initiere minst én sentral verveaksjon i året.	Flaskepostkampanjen. Bør pushes litt mer. Pushes av lokallagsfadderne, sende sms til de som er nær å få. Facebook?	Christina pusher på Facebook.	Innen onsdag
<b>INTERNASJONALT</b>			
FORUT skal være Juventes viktigste samarbeidspartner i arbeidet med internasjonal solidaritet og utvikling	Check!		

<b>Oppgave</b>	<b>Status</b>	<b>Ansvarlig(e)</b>	<b>Frist</b>
Juvente skal aktivt bidra til FORUTs arbeid gjennom informasjons- og innsamlingsaksjoner.	Sommerleir, oljefondkampanje – check!		
Juvente skal ha et godt samarbeid med våre internasjonale paraply- og samarbeidsorganisasjoner.		Marie	Kontinuerlig
Juvente skal være representert på de arrangementer våre paraply- og samarbeidsorganisasjoner inviterer oss til.	Marie skal til Italia og har vært i Sverige	Marie	
<b>SKOLERING</b>			
Juvente skal ha et helhetlig skoleringsopplegg med en tydelig progresjon fra grunnskolering til toppskolering.		Stig (sjekke hvor vi ligger an)	
Alle medlemmer skal ha tilbud om en grunnleggende innføring i Juventes ideologi, arbeid og oppbygning, samt hvordan de kan skape lokal aktivitet.	Lokallagsskoleringer er holdt, JS har tilbud til alle medlemmer		
Alle tillitsvalgte i organisasjonen skal være skolert i hvordan de kan utføre sitt tillitsverv.	Lokallagsskoleringer, Lokallagsperm		
Godt skoleringsmateriell skal være tilgjengelig for medlemmer som ønsker å skolere seg selv eller andre.	Lage noen videoer?	Stig	
Juvente skal utvikle en ordning for sertifisering av kunnskapen medlemmene får i organisasjonen.		Øyvind	
Juventes medlemmer skal være skolert til å kunne delta i forebyggingsprosjektene våre.		Prosjektlederne	
<b>POLITIKK</b>			
I tillegg til at Skjenkekontrollen videreføres, skal det utvikles minst én ny politisk kampanje i perioden.	Oljefondkampanjen, Vent litt...		
Juvente skal søke samarbeid med andre organisasjoner omkring aktuelle temaer og kampanjer.	Skeiv ungdom, Juba, Agenda X		
Juvente skal være en pådriver i arbeidet med kommunenes ruspolitiske handlingsplaner.		Øyvind sjekker hvor slike prosesser står (snakke med Beate)	
Informasjonsvideoene om cannabis brukes som en del av vårt arbeid i forbindelse med legaliseringsdebatten.		Prosjektlederne?	



Oppgave	Status	Ansvarlig(e)	Frist
<b>KOMMUNIKASJON</b>			
Aktivitetene Juvente har skal informeres godt om. Informasjon om aktivitet skal utformes slik at nye og inaktive medlemmer føler seg velkomne.	Begynner å bli ganske gode på interne kanaler, ikke særlig gode på eksterne kanaler.	Lokallagsfaddere + Gjertrud	Kontinuerlig
Juvente skal være til stede og synlig i tradisjonelle så vel som sosiale medier.	Til stede, men kan bli flinkere på å jobbe aktivt med det		
<b>ØKONOMI, ADMINISTRASJON OG EIENDOMMER</b>			
Juvente skal utarbeide opplæring i økonomi for alle nivåer av organisasjonen.	Må inn i lokallagsperm,	Øyvind og aktsek	
Det skal utarbeides en regnskaps- og budsjettmal som kan brukes i lokal-, krets og aktivitetslag.	Lokallagsperm	Øyvind og aktsek	
Juvente skal være en god arbeidsgiver som gir ansatte muligheter til å engasjere seg og utvikle seg.		Daglig leder	Kontinuerlig
Juvente skal oppgradere og vedlikeholde sentrale eiendommer.	Lån til Sjøgaren, Kirkeviks Bestevenner		Kontinuerlig
Juvente skal selge unna eiendommer vi ikke bruker.	Jobbes med	Daglig leder + ØAU	
Juvente skal se etter tilskuddsordninger til drift og vedlikehold av eiendommene		ØAU	
Juvente skal se etter nye bruksområder for eiendommene våre.		ØAU	

## Langtidsplan

Oppgave	Status	Ansvarlig(e)	Frist
<b>2015</b>			
Juvente skal ha ferdig flere nye prosjekter som er aktive over hele landet og har et bredt nedslagsfelt.	Check		
Det foretas en gjennomgang av nedlagte/inaktive lag, og undersøkes om det er midler i disse som burde hentes inn.		Administrasjonen	

Oppgave	Status	Ansvarlig(e)	Frist
Vi innfører en rutine om å ta personlig kontakt med alle nye medlemmer.		Administrasjonen bes om å få rutine på gi beskjed til lokallag når de får nye medlemmer med oppfordring om å ta kontakt med dem	
Kommunikasjonen til medlemmene utvides til å inkludere informasjon om hvordan man kan engasjere seg.	Ses i sammenheng med velkomstpakke og aktivitetsguide; Legges ved aktivitetsoversikt i velkomstpakke.	Thomas, Mari og Stig og til dels aktsek	
Innføre en rutine for å skriftlig informere nye styremedlemmer om hva vervet deres innebærer snarlig etter valget.		Aktsek	
Vi fornyer nettsidene våre.		Øyvind, Petter og Stig	Laget en "ønskeliste" til neste møte
Alle administrasjonsrutiner skriftliggjøres.		Administrasjonen	Snarest.
Administrasjonen utarbeider en rutine for gjennomføring av styrevedtak.		Administrasjonen og Øyvind	
<b>2016</b>			
Hovedfokus: I løpet av året markerer vi oss som en viktig forebyggingsaktør og lanserer et nytt forebyggingstiltak.	Nytt: Skeiv rusforebygging, Vent litt		
Solidaritetsaspektet ved avholdstandpunktet framheves i organisasjonen.	Har vært noe mer fokus på det		
Juvente har større fokus på diskriminerings spørsmål.		Øyvind og Marie prøver å få laget noen innlegg om diskriminerings spørsmål	

Oppgave	Status	Ansvarlig(e)	Frist
Rette et fokus mot aktiviteter som hever den faglige kompetansen i organisasjonen.	Har hatt JS, har skoleringer i prosjekter, ikke tid til så mye mer		
Konfirmantprosjektet etableres i fullskala.	Pilottestes nå	Prosjektlederne	
REAL testes ut i praksis.		Prosjektlederne	
Etablere samarbeid med lokale ungdomsklubber.	Har inngått intensjonsavtaler med et par.	Prosjektlederne + lokallagsfaddere	
Vi fortsetter arbeidet med ruspolitiske handlingsplaner.		Øyvind sjekker status for prosesser	
Vi gjennomfører en politisk kampanje i tillegg til Skjenkekontrollen.	Oljefondkampanje		
Informasjonsvideoene om cannabis	Informasjonsdelen er tatt i bruk	Prosjektlederne	
Vi snakker med politikere før forberedelsene til Stortingsvalget neste år.	Gi SV beskjed		
Nivå 1-skolering relanseres til lokallagene.		Stig	
Vi hever kompetansen om narkotikaspørsmål blant medlemmene.		Marie lager kul film	
Vi gjennomfører en skolering for lokallagsledere der de kan utveksle erfaringer.	Ble gjort i forbindelse med møtet i november 2015, har ny over nyttår (første styremøte)		
Vi etablerer en giver- eller venneordning.		ØAU og administrasjonen	
Selge unna resten av eiendommene som ikke brukes til aktivitet i Juvente.	Påbegynt, ikke fullført...	ØAU og daglig leder	
Oppussing av Lyngbråten settes i gang.	Holdes stadig på med noe		
Se etter tilskuddsordninger til eiendommene.		ØAU	
Vi vurderer å kjøpe nye eiendommer.	Check. Vi kjøper ingen.		

<b>Oppgave</b>	<b>Status</b>	<b>Ansvarlig(e)</b>	<b>Frist</b>
Alle nye medlemmer får tilbud om grunnskolering i ideologi.	Har reist rundt til lokallagene, men kan lages noe nettbasert	Marie lager kul film	
900 medlemmer		Alle. Absolutt alle.	Snarest
Vi gjennomfører en medlemsundersøkelse.	Gjort siden sist		
Det legges til rette for å arrangere aktiviteter på tvers av lokallagene.	Har laget en ny kretsordning som kan bidra til enklere samarbeid.		
Det innføres et nettverk for å bedre samarbeidet mellom lokallagslederene.	Facebookgruppa er oppdatert og tatt i bruk	Aktsek følger opp gruppa	
Sosiale medier skal innføres som et virkemiddel/verktøy for å skape engasjement og nå ut til flest mulig.		Marie og Øyvind følger opp SoMe	
Forebyggingsarbeidet vårt synliggjøres – spesielt ovenfor kommuner vi driver forebygging i.		Prosjektlederne?	
Vi starter arbeidet med et inkluderingsprosjekt for minoritetsungdom for eksempel i samarbeid med IOGTs prosjekt «Intro».		Prosjektlederne?	
23 aktive lag i 17 fylker.		Alle	Snarest
Tilbyr våre medlemmer muligheter til å delta på internasjonale samlinger.	Har gitt tilbud om Active-deltakelse	Marie	
Bli bestevenner med UNF.	Marie er godt i gang	Marie	
Juventes medlemmer skal gjennom skoleringer og informasjonsarbeid få mulighet til å engasjere seg direkte i noen av FORUTs prosjekter.	Oljefondkampanjen		